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Deze weken schiet regelmatig het beroemde nummer ‘Brabant’ van Guus 

Meeuwis door mijn hoofd. De muzikale schets van Brabant als een 

gemoedelijke provincie waar altijd wel ergens het licht brandt. 

 

Helaas zet ik momenteel achter dit laatste een vraagteken als we het hebben over 

het provinciehuis in ’s-Hertogenbosch. Want Meeuwis kan met zijn lied nog zo’n 

aanlokkelijk beeld van onze provincie oproepen, onderhuids hebben we daar toch 

met verharding te maken. 

De boerenprotesten tegen de CO2-maatregelen en de mogelijke sanering van de 

agrarische sector hebben in het college van Gedeputeerde Staten als een splijtzwam 

gewerkt. Hiervan krijgen wij als bouwsector ongetwijfeld straks ook de rekening 

gepresenteerd. Zo zal bijvoorbeeld de gedeputeerde Erik van Merrienboer met 

woningbouw in zijn portefeuille in een nieuw college nagenoeg zeker niet 

terugkeren. De PvdA’er ging ook in het vorige college over woningbouw en heeft in 

die jaren een flink netwerk opgebouwd. Behalve met gemeenten onderhield Van 

Merrienboer goede contacten met de brancheorganisaties en marktpartijen. In zijn 

provinciale woningbouwbeleid wist hij naar mijn mening altijd de juiste accenten te 

zetten. 

Dat hij nu moet vertrekken gaan wij echt merken. Zeker omdat het vooralsnog totaal 

ongewis is wat we in het provinciehuis voor college terug gaan krijgen. Wat we wel 

weten is dat Forum voor Democratie is aangeschoven in de coalitiebesprekingen. 

Maar ook dat is weer de enige zekerheid, want waar deze partij voor staat als het om 
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woningbouw gaat, is volstrekt onduidelijk. Op de site staat dat ze veel willen 

bouwen. Maar waar precies? En hoe dan? We zullen nog wel even op een inhoudelijk 

antwoord op deze vragen moeten wachten. Net als op de vraag hoe het met de 

verduurzaming in Brabant verder moet. We weten immers dat in de visie van Forum 

voor Democratie met het stikstof helemaal niets aan de hand is. En de 

klimaatverandering is volgens Forum-oprichter Thierry Baudet een verzinsel van 

klimaatwetenschappers. 

Tja en dán denk ik aan Brabant, want daar brandt toch nog licht? Laten we nu eerst 

maar carnaval gaan vieren. Dan zijn we drie dagen eensgezind. 
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